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SE-BRM.0012.2.9.2024                      

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 24 października 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 24 października 2024 roku, w godzinach 11:03 – 11:55 w sali posiedzeń RMiG 

w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 4 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Iwona Kosmalska 

2. Marta Kowalczyk 

3. Dorota Łuczak 

4. Sebastian Stein 

5. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli wiceburmistrz Bronisław Dominiak, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber, kierownik Wydziału Eksploatacji 

Infrastruktury Technicznej Anna Borowiak, zastępca kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Joanna Łuszczyk oraz za pomocą trybu zdalnego radca prawny 

Urzędu MiG Przemysław Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Stein otworzył posiedzenie i powitał zebranych 

uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą informacyjną w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, która stanowi załącznik 

do protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie skargi na działania burmistrza cd. 
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4. Rozpatrzenie skargi z dnia 23.09.2024r. na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w 

Kórniku 

5. Rozpatrzenie skargi z dnia 30.09.2024r. na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w 

Kórniku 

6. Rozpatrzenie skargi z dnia 4.10.2024r. na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w 

Kórniku 

7. Zapoznanie się z petycjami przekazanymi do wiadomości Rady MiG Kórnik. 

8. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 19.09.2024r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z dnia 19.09.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 25.09.2024r. (załącznik do 

protokołu). 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z dnia 25.09.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

  
3. Rozpatrzenie skargi na działania burmistrza cd. 

Zapoznano się z treścią skargi z dnia 9.08.2024r., którą Wojewoda Wielkopolski 

przekazał  pismem z dnia 16.09.2024r. Pisma stanowią załączniki do protokołu. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że sprawa dotyczy utrudnienia 

możliwości dojazdu do posesji, w skutek parkowania pojazdów w drodze 

wewnętrznej. Wskazał, że Urząd MiG podejmuje działania mające na celu 

wyeliminowania sytuacji, w której mieszkaniec nie może wyjechać z swojej posesji.   

Wyraził opinię, że istniejące oznakowanie jest wystarczające, należałoby je 

egzekwować. Wskazał na możliwość wprowadzenia w omawianym miejscu strefy 

zamieszkania, wówczas będzie można zatrzymywać się tylko w wyznaczonych 

miejscach. Poinformował, że mieszkańcom przedstawiony został projekt organizacji 

ruchu (dwa warianty), do którego opinie mieszkańców wpłynęły do Urzędu MiG. 

Mieszkańcy zostali również zaproszeni na spotkanie w sprawie, które odbędzie się w 

dniu 6 listopada br. w Domu Integracji Międzypokoleniowej. Wiceburmistrz 

poinformował, że rozmawiał z przedstawicielami Poczty Polskiej, gdzie kierownik 

poczty zadeklarowała, że będzie szukała rozwiązań (ewentualne przeniesienie 

punktu poczty – lokalizacja przy ul. Wojska Polskiego). Dodał, że zostało wykupione 

przez pocztę miejsce postojowe przy ul. Kuśnierskiej. W dniu 14.10.2024 r. odbyło 

się kolejne spotkanie z przedstawicielami Poczty Polskiej dyrektorem i panią 

kierownik poczty w sprawie podjęcia dalszych działań minimalizujących utrudnienia w 

ruchu drogowym.  

Kierownik Anna Borowiak odczytała fragment pisma wystosowany przez Dyrektora 

Ośrodka Infrastruktury w Poznaniu (Poczta Polska) z dnia 18.10.2024r. do Poczty 

Polskiej S.A. Region Sieci Zachód I, w którym informuje on, że Burmistrz MiG stara 
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się wypracować kompromis i zaproponował możliwość wykupu przez pocztę jeszcze 

jednego miejsca parkingowego (koperta), gdzie listonosze mogliby wjeżdżać 

rotacyjnie w celu załadowania przesyłek, natomiast dłuższe parkowanie musiałoby 

się odbywać wzdłuż ul. Kuśnierskiej i Placu Niepodległości. W celu zaprzestania 

eskalacji konfliktu i rozwiązania sprawy prosi o:  

- parkowanie pojazdów tylko w miejscach wyznaczonych, 

- korzystanie z koperty w systemie rotacyjnym, wyłącznie do wyładunku lub 

rozładunku materiału, 

- definitywne zaprzestanie zastawiania wjazdu do sąsiednich posesji, a tym samym 

zastawiania drogi pożarowej.     

Kierownik Anna Borowiak wyraziła nadzieję, że zacytowanie polecenie dyrektora 

zostanie przez pracowników poczty przestrzegane.   

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyraził opinię, że zarzuty wobec jego osoby są 

bezpodstawne, gdyż musi on kierować się interesem społecznym wszystkich 

mieszkańców. Wyjaśnił również pojęcie drogi wewnętrznej.   

Przewodniczący Komisji przypomniał, że pierwszą skargę w tym temacie rada 

rozpatrywała w maju br. Zapytał, czy od tamtego czasu do dnia wpłynięcia kolejnej 

skargi Urząd MiG podjął działania, w celu rozwiązania problemu.  

Kierownik Anna Borowiak poinformowała, że w dniu 24 maja br. wysłano pisma do 

mieszkańców obrębu ul. Kuśnierskiej. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień, przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 

w sprawie uznania skargi na działania burmistrza za bezzasadną. 

 

Głosowano w sprawie: 

uznania skargi na działania burmistrza za bezzasadną 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

  

Na tym przerwano procedowanie bieżącego punktu. Cd. na stronie 8 protokołu.  
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 4. Rozpatrzenie skargi z dnia 23.09.2024r. na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 

w Kórniku 

Kierownik Aneta Weber omówiła równocześnie skargi z dnia 23.09.2024r., 

30.09.2024r. oraz 4.10.2024r. (załączniki do protokołu) dotyczące procedury oceny i 

samej oceny pracy nauczyciela. Poinformowała, że kwestie dotyczące procedury 

oceny i samej oceny pracy nauczyciela reguluje Ustawa Karta Nauczyciela oraz 

Rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki w sprawie oceny pracy nauczycieli. 

Podkreśliła, że każdemu obywatelowi przysługuje prawo do złożenia skargi. 

Przedstawiła zapisy 229 pkt 3 k.p.a oraz art. 227 k.p.a. Wskazała, że zgodnie z 

utrwalonym orzecznictwem sądów, czynności dokonywane w ramach procedury 

oceniania pracy nauczyciela, należy traktować jako działania pracodawcy w stosunku 

do pracownika w ramach przyznanych mu uprawnień. Powołała się na wyrok Sądu 

Najwyższego z dnia 14 stycznia 2013 r. sygn. akt I PK 160/12, w którym wskazano, 

że czynności pracodawcy (innych organów ulokowanych poza pracodawcą, np. 

organu sprawującego nadzór pedagogiczny nad szkołą) w zakresie procedury oceny 

nauczyciela nie są dokonywane w ramach postępowania administracyjnego i nie 

zapadają w związku z tym decyzje administracyjne. Czynności te mają charakter 

wewnętrznego postępowania pracodawcy, nawet jeżeli są regulowane przez prawo 

powszechnie obowiązujące w tym ustawę Karta Nauczyciela i właściwe 

rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 25 sierpnia 2022 r. w sprawie oceny 

pracy nauczycieli, mówi o tym Postanowienie Naczelnego Sądu Administracyjnego z 

dnia 17 października 2019 r. Kierownik Wydziału wyraziła opinię, że w przedmiocie 

zastosowanej procedury dokonania oceny i treści merytorycznej oceny pracy 

nauczyciela, trudno jest o zabranie stanowiska przez komisję, gdyż sprawa nie leży 

w kompetencji rady. Nadzór pedagogiczny nad przedszkolami, szkołami 

znajdującymi się na obszarze danego województwa sprawuje terytorialnie właściwy 

kurator oświaty. Podkreśliła, że od ustalonej oceny pracy, w terminie 14 dni od dnia 

jej doręczenia, przysługuje nauczycielowi - prawo wniesienia odwołania, za 

pośrednictwem dyrektora szkoły, do organu sprawującego nadzór pedagogiczny nad 

szkołą tj. właściwego terytorialnie kuratora oświaty. Wyraziła opinię, że właściwym do 

rozstrzygnięcia w zakresie oceny pracy nauczyciela jest Wielkopolski Kurator 

Oświaty, który zgodnie z odwołaniem skarżącej prowadzi stosowne postępowanie. 

Zauważyła, że skarżąca otrzymała ocenę wyróżniającą, od której wniosła odwołanie 

do organu nadzoru. Poinformowała, że są różne „szkoły” co do terminu rozpoczęcia 
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oceny pracy po zakończeniu stosunku pracy przez nauczyciela. Zarekomendowała 

odstąpienie od zajmowania stanowiska w sprawie.  

Przewodniczący Komisji również zarekomendował odstąpienie od zajmowania 

stanowiska w sprawie. Nie zgłoszono uwag. 

Po zapoznaniu się z dokumentacją, wysłuchaniu kierownik Wydziału Oświaty i 

Polityki Społecznej oraz wypracowaniu stanowiska w sprawie przystąpiono do 

głosowania nad projektami uchwał Komisji (załączniki do protokołu).  

 

Głosowano w sprawie: 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej 

w Kórniku 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr S/3/2024 z 24.10.2024 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Rozpatrzenie skargi z dnia 30.09.2024r. na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 

w Kórniku 

Skarga została omówiona w pkt 4 porządku obrad.   

Przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej 

w Kórniku 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr S/4/2024 z 24.10.2024 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie skargi z dnia 4.10.2024r. na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 

w Kórniku  

Skarga została omówiona w pkt 4 porządku obrad.   

Przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej 

w Kórniku 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr S/5/2024 z 24.10.2024 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Zapoznanie się z petycjami przekazanymi do wiadomości Rady MiG Kórnik. 

Zapoznano się z petycją z dnia 1.08.2024r. w sprawie przejęcia przez gminę działki 

tj. ulicy Klonowej w Mościenicy stanowiącą załącznik do protokołu.  

Zapoznano się z petycją z dnia 16.09.2024r. dotyczącą podawania dzieciom w 

szkołach podstawowych szczepionki przeciw HPV, która stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

8. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Zapoznano się z pismem Urzędu MiG Kórnik przekazującym odpowiedź Starostwa 

Powiatowego z dnia 9.10.2024r. w sprawie parkowania samochodów w miejscach 

użyteczności publicznej. Pisma stanowią załączniki do protokołu.  
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Cd. dyskusji ze str. 3. 

Cd. 3. Rozpatrzenie skargi na działania burmistrza cd. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały, który został przygotowany 

przez radcę prawnego Urzędu MiG podczas omawiania kolejnych punktów porządku 

obrad. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia skargi  na 

działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr S/6/2024 z 24.10.2024 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Sebastian Stein 

zakończył posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

                   Przewodniczący Komisji 

 

                            /-/ Sebastian Stein 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


